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Podľa bratislavského letiska je otázne, či by prípadná privatizácia alebo vstup strategického investora bola
zárukou pozitívneho vývoja prepravy. Treba prihliadať aj na výrazný vplyv trhu, ktorý je za každých
okolností externým faktorom, keďže generuje dopyt po leteckých spojeniach a v nadväznosti na to vytvára
ponuku spojení. Stredopravá vládna koalícia SDKÚ-DS, SaS, KDH a Most-Híd plánuje zabezpečiť pre
najväčšie slovenské letisko vstup silného strategického investora. „Na Slovensku už existuje skúsenosť s
fungovaním letiska po privatizácii. Košické letisko, kde 66 % akcií patrí KSC Holding, v ktorom má 80,95 %
Letisko Viedeň, ukončilo uplynulý rok so 40-percentným medziročným prepadom. Spomedzi 300
sledovaných sa zaradilo k 10 európskym letiskám s najväčším poklesom vybavených cestujúcich,“
informovala spoločnosť Letisko M. R. Štefánika – Airport Bratislava.
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